

U.S. Government

Federal law prohibits removal of this label before consumer purchase.

ENERGYGUIDE

Refrigerator-Freezer

•Automatic Defrost

•Bottom Mounted Freezer

•With Through-the-Door-Ice Service

Whirlpool Corporation
Model(s):WRF989S***
Capacity: 28.6 Cubic Feet

Estimated Yearly Operating Cost

\$56



Cost Range of Similar Models

The estimated yearly operating cost of this model was not available at the time the range was published

529 kWh

Estimated Yearly Electricity Use

Your cost will depend on your utility rates and use.

- Cost range based only on models of similar capacity with automatic defrost, bottom mounted freezer, and with through-the-door-ice service.
- Estimated operating cost based on a 2007 national average electricity cost of 10.65 cents per kWh.
- For more information, visit www.ftc.gov/appliances.

(P/N W10446590)



Canada

ENERGUIDE

Energy consumption/Consommation énergétique

529 kWh

per year / par année

This is a **temporary label** approved for use by the Government of Canada, pending approval of a proposal to amend the Regulations of Canada's Energy Efficiency Act to allow the sale in Canada of a new type of refrigerator, refrigerator-freezer, or freezer. This label was issued on

There is currently no comparative scale available for this model of appliance.

Model number

WRF989S***

Numéro du modèle

Ceci est une étiquette temporaire dont l'utilisation a été approuvée par le gouvernement du Canada, en attendant l'approbation d'une proposition visant à modifier le Règlement de la Loi sur l'efficacité énergétique qui autorisera la vente au Canada d'un nouveau type de réfrigérateurs, de réfrigérateurs-congérateurs, ou de congérateurs. Cette étiquette a été émise le

Pour le moment, il n'existe pas d'échelle de comparaison pour ce modèle d'appareil.



The ENERGY STAR® mark on this EnerGuide label signifies that this is an energy-efficient appliance. Its energy performance meets or exceeds the Government of Canada's high efficiency levels. Use the EnerGuide rating to determine how this appliance compares to other similar models.

La marque ENERGY STAR® sur cette étiquette ÉnerGuide signifie que l'appareil est éconergétique et que son rendement énergétique satisfait ou dépasse les niveaux de haute efficacité du gouvernement du Canada. Utilisez la cote ÉnerGuide afin de comparer le rendement de l'appareil avec celui d'autres modèles similaires.